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kuryr 29. května 2024

Vezměte si je na radnici
infokuryr.cz/n/2024/05/29/vezmete-si-je-na-radnici

Pane ministře (Zdeněk Žák., obyvatel Bíliny, byl ministrem
dopravy v Rusnokově úřednické vládě), byl jste mj. generálním
inspektorem Českých drah. Co říkáte na nedávnou nehodu u
Měchenic? Hrozí nám něco podobného i u nás?

Připomeňme, že ve stokilometrové rychlosti u Klínce vykolejil a převrátil
se mimo trať vlak, který nebyl dostatečně zabrzděn a bez lidí i posádky
ujel ze stanice Čísovice. Podobné nehody jsou tím pravděpodobnější,
čím více spoléháme na lidský faktor. Přestože investujeme miliardy do
tratí i vozidel, je smutné, že často šetříme právě na zabezpečovací
technice. Tady se to projevilo naplno. Unikátní levný český systém,
který umí zastavit vlaky na kterémkoliv místě, patrně neobsahoval část,
která vlak zastaví automaticky a měl jen zvukový signál pro strojvůdce,
který zde ale nebyl.

Mimochodem podobná byla i jedna z příčin nedávného pádu kabiny
lanovky na Ještěd. Při drahé rekonstrukci České dráhy na lanovce
zrekonstruovaly kdeco, ale ze tří bezpečnostních systémů na lanovce
zůstal jen jediný, spoléhající na to, že průvodčí bude schopen ručně
aktivovat záchrannou brzdu. A víte sami, jak to dopadlo. Zde na
Teplicku a Bílinsku by snad měl již brzy fungovat evropský systém
ETCS, který je sice o dvě nuly dražší než ten český, ale snad ho za ty
peníze zas někdo neošidí o nějakou důležitou součást.

Bohužel stále bez odezvy zůstávají mé apely, aby stát obnovil
zrušenou preventivní činnost Drážní inspekce. S přibližně stejným
počtem lidí jako dnes, dříve vykonala půlpáta tisíce  preventivních akcí,
díky nimž se ročně odstranilo cca půldruha tisíce nebezpečných závad.

https://www.infokuryr.cz/n/2024/05/29/vezmete-si-je-na-radnici/
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Město Teplice zve na den otevřených dveří budoucího
nízkoprahového centra. Přijdete?

Petice podepisuji málokdy, ale v Teplicích jsem se nedávno neudržel a
jednu podepsal. Město se patrně rozhodlo vytvořit novou “NO GO
ZÓNU”. Dům se službami pro sociální a nepřizpůsobivé na
nejnevhodnějším místě. Jde zcela proti zdravému rozumu i
zkušenostem odjinud. Sociálně problematičtí lidé se nikdy nesmí
stěhovat na problematická místa bez permanentního dohledu. Když
řeknu “VEZMĚTE SI JE NA RADNICI”, myslím to vážně. Většina i těch
nejméně přizpůsobivých respektuje pravidla, na která někdo dozírá a
vynucuje je. Domy, kde je chceme soustřeďovat patří co nejblíže k
policii a úředníkům (ať jsou taky motivováni s nimi něco dělat.

Často hovoříme o hrozbě black outů a cenách energií. Vláda se
pochlubila úspěšnou notifikací podpory připravovaného reaktoru
v Dukovanech Evropskou komisí.

To si z nás asi dělají legraci. Výsledkem jejich projednávání v Bruselu
je, že podmínky byly stanoveny pro Českou republiku zcela
nevýhodně. Takže výstavba situaci nejenže nepomůže, ale přispěje k
dalšímu zdražení elektrické energie. A za naše peníze poslouží spíše
potřebám Německa, než české energetiky a jejích uživatelů. Jsem
zvědav, zda jako obvykle budou kritici vlády  (např. bývalý šéf ČEZu Míl
– doporučuji vygooglovat si jeho brilantní analýzu „Pátý blok bude
podle německých not“) totalitním slovníkem označeni za dezoláty a
proruské šváby. Již minule jsem slíbil optimistický rozhovor na téma,
jak snadno lze zlevnit elektřinu, v Teplicích a Bílině připravujeme na
toto téma s experty zajímavé besedy pro občany.

Rádi o nich budeme informovat. Na závěr ještě jednu otázku. Jste
znám jako bojovník za svobodu slova. Co říkáte na poslední
zprávy, že Evropská unie zakázala další média šířící tzv. ruskou
propagandu.
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Bojuji proti mnoha nesmyslným zákazům, ať již jsou to žárovky, dětské
teploměry nebo spalovací motory. Ale tento zákaz považuji za
obzvláště hloupý a pro demokracii mimořádně nebezpečný. Je to
arogantní projev nedůvěry byrokratů ve schopnost občanů udělat si
vlastní názor. A abych se vyhnul onálepkování „Putinovským agentem“,
záludně Vám odpovím dvěma citáty:

1) Hluboce s Vašimi názory nesouhlasím, ale budu se do krve bít za to,
abyste je mohl svobodně říkat (Evelyn Beatrice Hall (o Voltairovi))

2) Když přišli nacisté pro komunisty, mlčel jsem – nebyl jsem přece
komunista. Když zakazovali sociální demokraty, mlčel jsem – nebyl
jsem přece sociální demokrat. Když přišli pro mě, nebyl už nikdo, kdo
by se mohl ozvat. (Niemoller)

Víte, kdo je jejich autorem?

A mimochodem, věděl jste, že i během války BBC vysílala Hitlerovy
projevy a britská demokracie to tehdy v pohodě unesla?

https://stranapro.cz/
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